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Miljø- og Planlægningsudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Miljøministeren 

10. oktober 2008 

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:  

MPU alm. del 

Samrådsspørgsmål J 
Vil ministeren redegøre for, hvordan en højere behandlingsyppighed end 1,7 
kan være bedre for miljøet end en lavere behandlingshyppighed? 
 

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2007-08, 2. 

samling, jf. MPU alm. del - samrådsspm. BB. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Steen Gade 

formand 
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